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Protokół nr XXVII/2020 

z obrad XXVII sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 22 października 2020 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof 

4) Supiński Władysław 

5) Wądołowska Anna 

6) Duzik Sylwia 

7) Gałązka Jarosław 

8) Krasiński Stefan 

9) Zuzga Karol 

10) Sawicki Janusz 

11) Steczkowska Bogumiła 

12) Żelazna Alina 

13) Żelazny Wojciech 

14) Zduńczyk Andrzej 

 

Radni nieobecni na obradach sesji: 

1)Sendrowski Marek – nieobecność usprawiedliwiona 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

2) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy 

3) Podsiad Aneta – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku 

4) Iwona Połońska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Małym Płocku 

  

 

Z uwagi na Pandemię Koronawirusa Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock nie uczestniczyli w 

obradach sesji. 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1115, a zakończenie o godz. 1158 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. 

7) Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Mały Płock, informacji o 

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2020 

roku. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa wsi Stare Rakowo. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Mały Płock                             

z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok”. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu „Klub Seniora” realizowanego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020, 

Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, Działanie 9.1 Rewitalizacja Społeczna                                        

i kształtowanie kapitału społecznego. 

11) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12) Wolne wnioski. 

13) Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 14 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?                         

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XXVI/2020 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu                     

w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXVI sesji Rady 

Gminy – stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XXVI Sesji                             

w brzmieniu napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Jaroslaw Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – jako, że Pan Wójt musiał nas 

opuścić, ponieważ miał ważne sprawy, informacje w imieniu Pana Wójta przedstawi Pani 

Beata Muniak Sekretarz Gminy . 

Pani Beata Muniak Sekretarz Gminy : 

- przygotowywany jest wniosek w sprawie rewitalizacji wsi w Korzenistem, kwota tego 

wniosku to 75 714 zł; 
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- w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie u Urzędzie Miasta Kolno w sprawie budowy 

instalacji przetwarzania odpadów komunalnych, w którą w przyszłości wejdą wszystkie 

gminy z Powiatu Kolneńskiego i Miasto Kolno; 

- przygotowywany jest wniosek po byłej aptece w Małym Płocku tu przy OSP wraz z 

infrastrukturą na kwotę dofinansowania 164 491 zł, to są środki pozyskane ze Stowarzyszenia 

„Kraina Mlekiem Płynąca”, wkład własny 15 %; 

-  w trakcie przygotowywania jest kosztorys na wniosek dla Szkoły Podstawowej w 

Rogienicach Wielkich z odnowy wsi, obejmuje on budowę dalszej części chodnika przy 

szkole oraz elementy placu zabaw, kwota tego wniosku około 51 000 zł; 

- w trakcie jest przygotowywany projekt na oświetlenie ulicy Grodzkiej tutaj koło cmentarza, 

w toku jest również projekt na przygotowywanie oświetlenia ulicznego we wsi Chudnie 

Przybudówka; 

- trwa przygotowywanie dokumentacji przez Powiat na drogę Kąty - Mściwuje - Mały Płock; 

- przygotowany będzie projekt na oświetlenie w Rakowie Starym, składamy w tej chwili 

wniosek na przydział mocy, chodzi tutaj o dwie lampy na zakręcie, aby oświetlić miejsce 

gdzie zbierają się dzieci dojeżdżający do naszych szkół; 

- zagospodarowanie terenu przy Urzędzie Gminy i Ośrodku Zdrowia w Małym Płocku 

czekamy na decyzję Urzędu Marszałkowskiego, trwa ocena tego wniosku; 

- podpisane zostały dwie umowy na Kluby Seniora w Rakowie Starym i Nowym oraz w 

Chudniach i Kątach; 

- trwa remont świetlicy w Kątach i Centrum Aktywności Lokalnej w Chludniach; 

- przygotowujemy w tej chwili przetarg na odpady komunalne w naszej gminie na 2021 rok, 

będziemy go ogłaszać najprawdopodobniej w połowie listopada; 

- rozpoczęto i częściowo już zrealizowano prace na Stacji Uzdatniania Wody w Rogienicach 

Wielkich; 

- trwa projekt Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Małym Płocku oraz Szkoły 

Podstawowej w Kątach; 

- w budżecie gminy zostało umieszczone i zarezerwowane 20 000 zł dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Małym Płocku; 

- Urząd Gminy i wszystkie nasze jednostki  jesteśmy zobowiązani do 10 kwietnia przystąpić 

do Pracowniczych Planów Kapitałowych. My będziemy przystępować z jednostkami, 

natomiast część naszych jednostek, konkretnie oświata  ze względów logistycznych, będzie 
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przystępowała oddzielnie. Oczywiście te PPK nie są obowiązkowe, obejmują one osoby do 

55 roku  życia, pozostałe osoby powyżej tego wieku będą dochodziły do tych pracowniczych 

planów kapitałowych na wniosek. Trzeba będzie tutaj wybrać reprezentację pracowników, 

jeżeli są związki zawodowe, to wstąpić w negocjacje ze związkami zawodowymi, dlatego 

jednostki oświaty będą przystępowały oddzielnie. Wspólnie uczestniczyliśmy już w dwóch 

spotkaniach, czekamy teraz na następne spotkanie między innymi z PKO BP, ponieważ 

musimy mieć co najmniej trzy oferty, aby wybrać odpowiednią dla nas instytucję finansową, 

która będzie nas obsługiwała w tym zakresie; 

- będziemy starali się również o pozyskanie pieniędzy dla miejscowości Korzeniste, tam w tej 

miejscowości funkcjonowano Państwowe Gospodarstwo Rolne, pieniądze można pozyskać na 

inwestycje np. na stację uzdatniania wody, kanalizację, maksymalna kwota to 5 000 000 zł, a  

minimalna  50 000 zł. Dziękuję. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań - 

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2020.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady Gminy i był przez nie 

analizowany. Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo kilka zmian 

po stronie planu dochodów, planu wydatków, planu wydatków inwestycyjnych, planu 

udzielonych dotacji i w planie przychodów. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 30 167 zł i 

zwiększenie to dotyczy projektu „Klub Seniora: realizowanego w Rakowie Starym, 

zwiększenie planu wydatków również dotyczy „Klubu Seniora” na tą samą kwotę.                   

Ponadto zwiększa się plan  w rozdziale 75412 Ochotnicze Straże Pożarne na zakup sprzętu 

hydraulicznego w wysokości 20 000 zł oraz zwiększa się w rozdziale 92109 domy i ośrodki 

kultury w paragrafie 6050 na sporządzenie dokumentacji na Centrum Aktywności Lokalnej w 

Mały Płocku tj. budynek po byłej aptece i tu na wartość 17 000 zł oraz na sporządzenie 

dokumentacji na projekt rewitalizacja przestrzeni publicznej w Korzenistem to jest 9 000 zł. 

Środki te zabiera się z planu z rozdziału drogi gminne 11 000 zł i z GOK-u 35 000 zł.    

Ponadto w uchwale Nr XIX/96/19 Rady Gminy Mały Płock z dnia 30 grudnia 2019r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2020 wprowadza się następujące 

zmiany:  
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1) § 3 otrzymuje brzmienie: „Deficyt budżetu w wysokości 1.135.275,00zł zostanie pokryty 

wolnymi środkami, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych w 

wysokości 861.661,00zł, niewykorzystanymi środkami pieniężnymi, o których mowa w art. 

217 ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych w wysokości 27.308,00zł oraz przychodami 

pochodzącymi z zaciągniętych kredytów i pożyczek na rynku krajowym w wysokości 

246.306,00”. Czyli deficyt i wysokość źródeł pokrycia deficytu nie ulega zmianie tylko tutaj 

dołącza się tą wartość 27 308 zł i to jest związane z tym żeby wskazać dochody i wydatki ze 

szczególnych zasad wykonywania budżetu. W przypadku gminy dotyczy to dochodów i 

wydatków na odpady komunalne. Dziękuję 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2020.- została podjęta. 

Uchwała nr XXVII/128/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Mały Płock, informacji o 

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 

planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2020 roku. 

Informację przedstawiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy powyższa informacja 

była w materiałach. Została szczegółowo omówiony na Komisjach Rady Gminy i była przez 

nie analizowana. Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  uchwalony przez Radę 

Gminy budżet po uwzględnieniu zmian w ciągu pierwszego półrocza 2020 roku przewidywał 

realizację dochodów w kwocie 29 429 233,58 zł. Dochody wykonano w kwocie                      

13 763 555, 99 zł i to stanowi 47 % planu, z czego dochody bieżące 12 109 548, 91 zł oraz 

dochody majątkowe 1 654 007, 08 zł. Natomiast uchwalone przez Radę Gminy plan 

wydatków budżetowych po zmianach dokonanych w ciągu półrocza przewidywał kwotę 

30 393 805, 58 zł, wydatki zrealizowano w kwocie 11 096 972, 70 zł i to stanowi 37 % .                    
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Na realizację inwestycji zaplanowano w budżecie gminy kwotę 8 208 195 zł, natomiast 

wydatkowano 57 565, 44 zł. Na wydatki bieżące budżetu zaplanowano kwotę                    

22 185 610, 58 zł, zrealizowano wydatki w kwocie 11 039 407, 26 zł i to stanowi prawie               

50 % planu. Struktura dochodów na dzień 30 czerwca przedstawia się następująco: subwencje 

wynoszą prawie 40 % otrzymanych dochodów jest to 5 497 606 zł, dotacje na zadania zlecone 

i własne  5 018 253, 89 zł i jest to 36, 5 % w tym dotacje i środki na finansowanie wydatków 

na realizację zadań finansowanych z udziałem środków UE 1 762 436, 46 zł. Natomiast 

dochody własne 3 247 696, 10 zł, tj. 23,60 %. Jeśli chodzi o informację o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock w I półroczu 2020 roku to Rada Gminy 

Mały Płock Uchwałą Nr XIX/95/19 w dniu 30 grudnia 2019 roku uchwaliła Wieloletnią 

Prognozę Finansową Gminy Mały Płock na lata 2019 – 2029. W oparciu o planowane 

wielkości dochodów oraz wydatków budżetowych, biorąc pod uwagę spłatę zaciągniętych w 

poprzednich latach zobowiązań finansowych dokonano w I półroczu jedną zmianę 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i to Uchwałą Nr XXII/109/20 Rady Gminy Mały Płock 

była to uchwała podjęta 30 kwietnia 2020 roku, wprowadzono wówczas kredyt 

długoterminowy w wysokości 506 633 zł. Zwiększono również przychody z tytułu 

zaciągniętych pożyczek i kredytów w roku 2020 do kwoty 1 995 633 zł. W roku 2021-2022 

zaplanowano inwestycję rozbudowę i przebudowę Stacji Uzdatniania Wody w Rogienicach 

Wielkich oraz rozbudowę sieci kanalizacyjnej na terenie Gminy Mały Płock o wartości 

kosztorysowej 3 865 084, 41 zł z dofinansowaniem 1 995 517 zł, natomiast wkład własny 

gminy 1 869 567, 41 zł. Właśnie na realizację tej inwestycji zaplanowano zaciągnąć kredyt 

długoterminowy w wysokości 1 800 000 zł i wyniku tych zmian przesunął się termin spłat 

kredytów długoterminowych i sięgnął 2033 roku. Do dnia 30 czerwca 2020 roku gmina 

spłaciła raty pożyczek i kredytów w łącznej wysokości 1 478 287 zł zaciągniętych w 

następujących latach i bankach: spłacono 180 000 zł jest to spłata kredytu zaciągniętego w 

Banku Ochrony Środowiska w 2013 roku, spłacono 84 960 zł jest spłata rat kredytu 

konsolidacyjnego zaciągniętego w Banku Gospodarstwa Krajowego w 2015 roku, 6000 zł 

spłata pożyczki zaciągniętej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w 2019 roku, 1 207327 zł jest to spłata kredytu krótko terminowego zaciągniętego w 

Banku Spółdzielczym Kolno w 2019 roku. Planowany termin spłaty zaciągniętych kredytów 

na łączną kwotę 4 379 040 zł sięga roku 2033. Sprawozdanie opisowe z wykonania planu 

finansowego Gminnego Ośrodka w Małym Płocku za I półrocze 2020 roku: Gminny Ośrodek 

Kultury w Małym Płocku uzyskał na dzień 30 czerwca 2020 roku przychody w łącznej 

wysokości 141 590 zł i w głównej mierze jest to dotacja podmiotowa otrzymana z budżetu 

Gminy Mały Płock 141 000 zł. Koszty działalności zamknęły się kwotą 138 264, 70 zł, na 
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wynagrodzenia wraz z pochodnymi czterech pracowników oraz Zakładowy Fundusz 

Świadczeń Socjalnych wydatkowano 98 333, 27 zł, natomiast na wydatki bieżące 

funkcjonowania Gminnego Ośrodka Kultury wydatkowano 39 931, 43 zł. Według stanu na 

dzień 30 czerwca 2020 roku należności Gminny Ośrodek Kultury nie posiadał, natomiast 

zobowiązania wyniosły 5 769, 25 zł. Sprawozdanie opisowe z wykonania planu finansowego 

Biblioteki Publicznej Gminy Mały Płock i placówek Bibliotecznych za I półrocze 2020 roku: 

zgodnie z ewidencją Biblioteka Publiczna Gminy Mały Płock uzyskała na dzień 30 czerwca 

2020 roku przychody w łącznej wysokości 96 011 zł, z czego największy udział miała dotacja 

podmiotowa otrzymana z gminy o wartości 96 000 zł. Koszty działalności zamknęły się 

kwotą 93 665, 35 zł i obejmowały wynagrodzenia wraz z pochodnymi 85 472, 82 zł. Według 

stanu na dzień 30 czerwca 2020 należności Biblioteka Publiczna nie posiadała, natomiast 

zobowiązania wyniosły 3 564, 52 zł. Dziękuję.  

Nikt z radnych nie wniósł uwag do powyżej informacji. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że powyższa informacja została przyjęta. 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa wsi Stare Rakowo. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był                                 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady Gminy i był przez nie 

analizowany. Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy -  proszę państwa obowiązek 

przeprowadzenia wyborów Sołtysa we wsi Rakowo Stare związane jest  tym, ze obecny 

Sołtys w dniu 12 października 2020 roku złożył nam pisemną rezygnację z pełnionej funkcji. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym i zapisami Statutu sołectwa Stare Rakowo mamy 

miesiąc czasu na podjęcie całej procedury dotyczącej wyboru Sołtysa, stąd jest konieczność 

podjęcia takiej uchwały. 

 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa 

wsi Stare Rakowo. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa 

wsi Stare Rakowo.  
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa wsi 

Stare Rakowo. - została podjęta. 

 

Uchwała nr XXVII/129/20 w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa wsi Stare Rakowo.- 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Mały Płock                             

z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok”. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak Kućko – Sekretarz Gminy.                       

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady 

Gminy i był przez nie analizowany. Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy-  proszę państwa 

Rada Gminy rok rocznie zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 

zobowiązana jest uchwalić na dany rok kalendarzowy program współpracy gminy z 

organizacjami pozarządowymi. Taki projekt jest konsultowany z organizacjami 

pozarządowymi i innymi instytucjami, które muszą uczestniczyć w takich konsultacjach, 

żadna z organizacji pozarządowych i innych instytucji nie wniosła zastrzeżeń do tego 

programu. Program ten przedstawia cele i zasady oraz formy współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, omówiony jest też w nim sposób realizacji, wysokość środków 

przeznaczonych na realizację zadań na program współpracy z tymi organizacjami na 2021 

rok. Dziękuję.  

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Gminy Mały Płock z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok”. 

 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Gminy Mały Płock z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok”. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Gminy Mały Płock z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok”.- została podjęta. 

 

Uchwała nr XXVII/130/20 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Mały Płock                         

z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok” .- stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu „Klub Seniora” realizowanego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020, Oś 

Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, Działanie 9.1 Rewitalizacja Społeczna                                     

i kształtowanie kapitału społecznego 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Iwona Połońska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Małym Płocku.  Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na 

Komisjach Rady Gminy i był przez nie analizowany. Pani Iwona Połońska – Kierownik OPS 

w Małym Płocku – szanowni państwo Gmina Mały Płock oraz realizator Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Małym Płocku w partnerstwie z Kolneńskim Stowarzyszeniem „Rodzina” 

przystępują do projektu „Klub Seniora” realizowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020. „Klub Seniora” będzie 

utworzony w Rakowie Starym i Rakowie Nowym dla 12 osób , projekt realizowany będzie od 

1 października 2020 do 30 września 2021roku. Całkowity koszt projektu to 146 918, 75 zł,  w 

tym wkład własny gminy 7 440 zł, na potrzeby funkcjonowania tego Klubu Seniora potrzeba 

jest właśnie podjęcia tej uchwały 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie realizacji projektu                      

„Klub Seniora” realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020, Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, 

Działanie 9.1 Rewitalizacja Społeczna i kształtowanie kapitału społecznego.  

 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie realizacji projektu                      

„Klub Seniora” realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020, Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, 

Działanie 9.1 Rewitalizacja Społeczna i kształtowanie kapitału społecznego. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie  realizacji projektu                      

„Klub Seniora” realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020, Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, 

Działanie 9.1 Rewitalizacja Społeczna i kształtowanie kapitału społecznego.- została podjęta. 

 

Uchwała nr XXVII/131/20 w sprawie realizacji projektu „Klub Seniora” realizowanego w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata                      

2014 – 2020, Oś Priorytetowa IX. Rozwój Lokalny, Działanie 9.1 Rewitalizacja Społeczna i 

kształtowanie kapitału społecznego.- stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 11 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań.  

 

 

Ad. 12 

Wolne wnioski.  

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – proszę państwa pierwsza sprawa chodzi o fundusz 

sołecki, wszystkie sołectwa złożyły w odpowiednim terminie czyli do 30 września wnioski o 

realizację zadań zgodnych z art. 7  ustawy o samorządzie gminnym , w związku z tym zostały 

one przyjęte do realizacji. Każdy Sołtys otrzymał w tej sprawie pismo przypominające kwotę 

funduszu sołeckiego dla danego sołectwa oraz informacje, że wniosek został przyjęty do 

realizacji. Realizacja będzie tak jak to było dotychczas bez żadnych zmian.  

Druga sprawa dotyczy oświadczeń majątkowych, otrzymaliśmy już informację z Urzędu 

Skarbowego w Kolnie i w Łomży  oraz z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w tej sprawie. 

Wszystkie oświadczenia majątkowe zostały złożone w terminie, z niewielkimi uchybieniami, 

te uchybienia będą usunięte w roku 2021, gdzie będziemy składać oświadczenia majątkowe 

za 2020 rok. Większość tych uchybień dotyczy tego, że państwo  wykonujecie jakąś 

działalność osobiście, a do swoich oświadczeń majątkowych nie dołączacie zeznań 

podatkowych, także proszę mieć to na uwadze po prostu w przyszłości. Ja pytam czy państwo 

wykonujecie jakąś działalność, czy rozliczacie się z Urzędem Skarbowym, twierdzicie, że się 

nie rozliczacie, a później są pod tym względem uwagi z Urzędu Skarbowego. 

Następna sprawa, którą chcę poruszyć i zwrócić się z apelem do państwa jako przedstawicieli 

mieszkańców Gminy Mały Płock - jak wiecie państwo prowadzona jest w tej chwili akcja 

ogólnopolska, są spoty w telewizji dotyczące Powszechnego Spisu Rolnego. Bardzo proszę 

państwa, żebyście uczulili mieszkańców ze swoich okręgów wyborczych, swoich sąsiadów, 

znajomych, że ten spis jest obowiązkowy, od niego nie można odejść, jeżeli ktoś nie chce się 

spisać  nie ma takiej możliwości. Ja jestem przedstawicielem Gminnego Biura Spisowego, 

jeżeli do nas dojdą takie informacje od rachmistrzów spisowych, a jest tych rachmistrzów 

trzech na terenie naszej gminy, że ktoś nie chce się spisać, to po prostu ostatecznością jest 

skierowanie sprawy do Sądu i taki rolnik podlegać będzie karze, nie ma możliwości odejścia 

od tego. Proszę państwa na chwilę obecną rachmistrze mogą wychodzić jeszcze w teren, to 

jest ich indywidualna decyzja czy będą wychodzić czy nie. W związku z pandemią nie wiemy 
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jak będzie trwało to dalej, na chwilę obecną  mogą oni prowadzić ten spis również 

telefonicznie. Rachmistrze dzwonią do państwa, w pierwszej kolejności dzwoniąc wyświetla 

się państwu numer warszawski czyli 22 początek, dopiero później w dalszej kolejności jest 

inny numer. Ale na każdy telefon, jeżeli nie odbierzecie połączenia otrzymacie smsa z 

wiadomością, ze dzwonił do was rachmistrz spisowy, za jakiś okres czasu rachmistrz 

podejmuje ponownie próbę dodzwonienia się. Bardzo proszę żebyście państwo jako 

mieszkańcy uczulili również innych mieszkańców, swoich sąsiadów, aby odbierali telefon, 

my musimy ten spis zakończyć do końca listopada tego roku. Nasi rachmistrzowie działają 

dobrze, na terenie naszej gminy na razie ten spis nie jest zagrożony, ale apeluję do państwa o 

pomoc w tej sprawie. Dziękuję. 

Pan Jarosław Gałązka –Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję bardzo. 

 

Ad. 13 

Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XXVII Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka 


